
 

 

 
Mestna četrt Pobrežje 

Kosovelova ulica 11, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-848, e-pošta: 

mc.pobrezje@maribor.si 

    

 
Številka:0130-45/2021-6 
Datum: 18.03.2021 

*0130-45/2021-6* 
 

Z A P I S N I K 

 
9. seje sveta mestne četrti, ki je bila v ponedeljek, 1. marca 2021 ob 17. uri v kletnih prostorih  

mestne četrti. 
 

PRISOTNI: 

Marijan Volavšek, Grozde Atanasovski, Venko Dimov, Helena Kocijančič, Karolina Leber, 
Nada Šali Rajzman, Danijel Sidar, Darko Kralj in Vesna Širec. 

 

ODSOTNI:  

mag. Zvonko Zinrajh, Otto Schönwetter, Aleksander Trnjar, Jože Krajnc,  Lučka Šantl 
Mihaljčič, Nastja Trajkovič – opravičeno, Simona Mauko.  
 
 
Ostali prisotni na seji: 

Aleška Ramšak – referent – tajnik. 
 
 
 
 
D N E V N I    R E D :  
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 8. redne seje ter 4. in 5. dopisne seje 
4. Obravnava in potrditev poročila Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega 

inventarja  
5. Plan investicij vlaganja v objekte v letu 2021 

 sanacija kletnih prostorov  
6. Problematika komunalne in prometne ureditve 

 Hofer – bencinska črpalka 

 vrednost sredstev proračuna, ki je namenjen za MČ Pobrežje 
7. Vprašanja in pobude 

8. Razno 
 

1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 



 

 

Predsednik sveta, Marijan VOLAVŠEK pozdravi prisotne.  Ugotovi,  da je prisotnih 9 članic in  
članov od izvoljenih 17, kar zagotavlja sklepčnost. Svojo odsotnost je opravičila Nastja 
Trajkovič.  
 
 

 
2.  

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 

Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom. Pripomb k predlaganem dnevnem redu 
ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednika sveta glasovali in sprejeli 
 
1. SKLEP: 
Svet Mestne četrti Pobrežje sprejema  posredovan dnevni red  9. redne seje Sveta 
Mestne četrti Pobrežje: 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika 8. redne seje ter 4. in 5. dopisne seje 

4. Obravnava in potrditev poročila Komisije za popis osnovnih sredstev in 
drobnega  inventarja  

5. Plan investicij vlaganja v objekte v letu 2021 

 sanacija kletnih prostorov  
6. Problematika komunalne in prometne ureditve 

 Hofer – bencinska črpalka 

 vrednost sredstev proračuna, ki je namenjen za MČ Pobrežje 

7. Vprašanja in pobude 
8. Razno 

 
 
 
 

Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo 
ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 

3. 
Obravnava in potrditev zapisnika 8. redne seje ter 4. in 5. dopisne seje 

 

Zapisnik je bil posredovan z vabilom. Razprave ob tej točki dnevnega reda ni bilo, zato  
predsednik predlaga v sprejem 
 
2. SKLEP: 
Svet Mestne četrti Pobrežje potrjuje zapisnik 8. redne seje z dne 14.09.2020 ter 4. 
dopisne seje od 05.10. do 08.10.2020 in 5. dopisne seje od 08.12. do 14.12.2020. 

 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, 
DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 

4. 



 

 

Obravnava in potrditev poročila Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega 
inventarja 

 

Gradivo za obravnavo te točke je bil posredovano po elektronski pošti. V uvodu predsednik 
pove, kako so se porabljala sredstva v prejšnjem letu. 
 
Grozde Atanasovski, predsednik Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja, 
je potrdil, da smo imeli inventuro in da je vse popisano. 
 
Realizacija finančnega poslovanja v obdobju od januar -  december  2020 je potekala v okviru 
finančnega načrta in po posredovanih izhodiščih ter navodilih pristojne službe Mestne občine 
Maribor. 
 
V  letu 2020 smo  koristili  finančna sredstva   v skladu z usmeritvami in sprejetimi sklepi Sveta 
MČ ter programom dela opredeljenega v Finančnem načrtu  za leto  2020.  
Zastavljen   program dela je bil   realiziran   s prihodki iz naslova namenskih sredstev za 
programe dela iz proračuna lokalne skupnosti. 

PRIHODKI 

Skupni prihodki v letu 2020 so znašali  28.987,82 EUR, od tega: 
1. prejeta sredstva iz proračuna Mestne občina Maribor: 

 nakazilo za materialne stroške v letu 2020 je znašalo  3.745,99 EUR,  
 nakazilo za programe dela v letu 2020 je znašalo  11.024,84 EUR.  

 
2. Prihodki od najemnin za poslovne prostore 12.849,03 EUR,  
3. Prihodki od najemnin za stanovanje 632,88 EUR, 
4. Drugi prihodki od premoženja 735,08 EUR, 
 

 

ODHODKI 

Skupni odhodki v letu 2020 so znašali  29.779,45 od tega: 
1. materialni stroški  3.618,35 EUR,  
2. program dela 11.758,59 EUR,  
3. tekoče vzdrževanje poslovnih prostorov, vlaganja v objekte in opremo 13.647,75 EUR 
4. obratovalni stroški najemnikov 754,76 €. 
 
Predsednik je predlagal v obravnavo in sprejem: 
 
3. SKLEP: 
Svet Mestne četrti Pobrežje sprejme Poročilo Komisije za popis osnovnih sredstev in 
drobnega inventarja za leto 2020  
 

Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, 
DA JE SKLEP SPREJET. 
 
 

 
 

5. 
Plan investicij vlaganja v objekte v letu 2021 

 

Gradivo za obravnavo te točke je bil posredovano po elektronski pošti. Predsednik pove, da 
se je v lanskem letu  v objektu MČ opravil oplesk sejne dvorane in menjava luči, izgradnja 



 

 

nadstreška na zadnji strani objekta, menjava vrat na zasilnem izhodu in menjava in montaža 
odtočnih kanalov, da bi preprečili vdor vode v kletne prostore.  
Letos bomo dokončali tla na hodniku in tudi pisarno MČ. Pomembno je, da bomo letos izvedli 
sanacijo kletnih prostorov. Predsednik predstavi, kaj vse se bo naredilo: stropovi bodo znižani, 
na desni bo prostor za hranjenje stvari, novi oplesk, nova elektrika, novo prezračevanje, novi 
tlaki, zamenjana vsa vrata – v WC bodo razširjena zaradi lažjega dostopa invalidov, zunanji 
vhod se bo prilagodil tudi za vstop z invalidskimi vozički. Urejena bo tudi greznica. Dela se 
bodo izvajala po etapah.  Odpre razpravo. 
Venko Dimov predlaga, da bi imeli v dvorani oder (za nastope otrok, za razne prireditve).  
Potem bi lahko tudi oddajali dvorano.  Predlaga tudi, da bi bile volitve tukaj v dvorani. 
Predsednik pove, da odra v projektu ni, ker se ne sklada z dvorano. Karolina Leber pove, da 
ima tudi knjižnica interes, da bi imeli v dvorani razne prireditve, bralne urice itd. Predsednik 
predlaga, da se bodo za aktivnosti v dvorani dogovarjali sproti in da se mora sanacija dvorane 
in kletnih prostorov začeti čim prej. Venko Dimov predlaga, da bi v Komisijo za gospodarjenje 
s premoženjem in splošne zadeve, ki ima dva člana ( Venko Dimov in Darko Kralj) predlagali 
za tretjega člana Karolino Leber  in vsi prisotni so se strinjali. V razpravi sodelujejo vsi prisotni 
člani Sveta, ki se strinjajo s predlaganimi investicijami. Po zaključeni razpravi  predsednik 
predlaga v sprejem: 
 
4. SKLEP:  
Mestna četrt Pobrežje  se strinja s predlaganimi investicijami v objektu MČ 
 
Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, 
DA JE SKLEP SPREJET. 
 
 
5. SKLEP:  
Mestna četrt Pobrežje sklene, da se poišče projektant, da ovrednoti popis del in 
pregleda projekt 
 

Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, 
DA JE SKLEP SPREJET. 
 
 
6.SKLEP: 
Mestna četrt Pobrežje se strinja, da postane Karolina Leber tretji član v Komisiji za 
gospodarjenje s premoženjem in splošne zadeve. 
 

Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, 
DA JE SKLEP SPREJET. 
 
 
 
  

6. 
Problematika komunalne in prometne ureditve 

 
Predsednik predstavi projekt samopostrežne črpalke pri Hoferju. Glede tega projekta smo 
povabili občane k sodelovanju in so imeli kup pripomb glede te črpalke. Skrbel jih je predvsem 
hrup. Občani so bili proti zgraditvi te črpalke. Kljub temu je MOM projekt sprejel in začelo se 
bo delati. Predsednik predlaga, da damo odgovor na ta sklep v zvezi s črpalko, ker niso 
upoštevali pripomb občanov (da pošljemo dopis na MOM, da so nas zaobšli pri tem projektu). 
Istočasno želimo pojasnila glede gradbenih del pri trgovini Tuš (Darka Kralja zanima, kako je 
Tuš dobil gradbeno dovoljenje za gradbena dela – kanalizacija je problem). Darko Kralj še 
predlaga, da odgovor zahtevamo v roku po Zakonu o splošnem upravnem postopku. 



 

 

 
 
 
 
 
7. SKLEP:  
Mestna četrt Pobrežje sklene, da se pošlje dopis na MOM glede bencinske črpalke pri 
Hoferju in glede gradbenih del pri Tušu.  
 

Glasovalo je 9 članic in članov. Na podlagi izida glasovanja (9 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, 
DA JE SKLEP SPREJET. 

 
Predsednik predstavi vrednost sredstev proračuna, ki je namenjen za MČ Pobrežje. Vsi 
prisotni so sodelovali v razpravi. Lani je bila narejena Nasipna ulica in semafor. Karolina Leber 
pove, da ima krožišče na Cesti XIV. divizije že velike razpoke. Predsednik pove, kaj bi bilo 
nujno potrebno storiti v MČ Pobrežje – preplastitev Shakespearove ulice, dvignjen prehod za 
pešce na Cesti XIV. divizije (razplamti se razprava glede grbin na cestah), razsvetlitev ulic. 
 

7. 
Vprašanja in pobude 

 

Predsednik pove, da smo podali predlog za postavitev novih igral (MOM nas je pozvala, naj 
podamo predloge), da bi postavili nova igrala na severni strani parcele št. 1936/1 pred stavbo 
MČ Pobrežje.  
Glede problematike brežine reke Drave Darka Kralja zanima, kako to, da ni na MOM denarja 
za kolesarsko pot ob Dravi na Pobrežju. Člani sveta so ugotovili, da so ob brežini ob kanalu 
smeti, azbestne plošče in podobno.  
Venko Dimov je spomnil, da smo morali podati predloge na MOM v zvezi z novoletno 
okrasitvijo Pobrežja za leto 2021. Predsednik je povedal, da smo podali nekaj predlogov in da 
bi lahko okrasili tudi sedež MČ Pobrežje.  
Venko Dimov pove, da kadarkoli damo kakšen predlog na MOM, nič ne izpeljejo. Grozde 
Atanasovski doda, da je bila lani podžupanja v MČ Pobrežje, ki so jo seznanili o problemih na 
Pobrežju, pa ni bilo nič realizirano. Na 8. redni seji dne, 14.09.2020,  so v 4. sklepu sklenili, da 
zahtevajo odgovor pristojnih služb MOM, zakaj se zadeve, ki so bile izpostavljene na sestanku 
s podžupanjo Heleno Kujundžič Lukaček, ki je bil 14.02. 2020, še niso realizirane (4. SKLEP: 
Svet MČ Pobrežje zahteva odgovor pristojnih služb MOM, zakaj se zadeve, ki so bile 
izpostavljene na sestanku s podžupanjo Heleno Kujundžić Lukaček , ki je bil 14. 
februarja 2020 še niso realizirane).  

Darko Kralj ugotavlja, da je odnos MOM do MČ  slab, ker nimamo podžupana, ki bi delal z MČ. 
Glede participativnega proračuna predsednik pove, da se je pritožil nad možnostjo samo 
spletnega glasovanja o predlogih in tako smo uspeli, da so občani lahko glasovali tudi na 
sedežu MČ in KS. 
 
 

8. 
Razno 

 
 
Venko Dimov poda poročilo Komisije za kulturo, šport in prireditve. Pove, da je bil sprejet 
Odlok, da se nobena prireditev ne sme izvajati zaradi epidemije Covida-19 (NIJZ). V letošnjem 
letu planirajo izvesti Pobreške dneve (gasilska veselica), če bo možno zaradi ukrepov, ki so 
sprejeti zaradi epidemije Covid-19. To prireditev bi skupaj izpeljali MČ Pobrežje, Dom Danice 
Vogrinec, prostovoljno gasilsko društvo Maribor-Pobrežje in nogometni klub Pobrežje.  
Nadalje je beseda tekla o mestni nogometni ligi. Ugotovili smo, da v MČ Pobrežje že imamo 
ekipo za mestno nogometno ligo. Darko Kralj je proti, da se denar troši samo za nogomet. 



 

 

 
Drugih pripomb ni bilo, zato se predsednik Sveta zahvali prisotnim članom in sejo ob 18.40 
zaključi. 
 
 
 
 
Zapisala:      Predsednik Sveta MČ Pobrežje 
 
Aleška Ramšak                   Marijan Volavšek       
 
 
 
 

 


